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        专业 Specialty _________________________

        年级 Batch  __________________________

        姓名 Name  __________________________

        学号 Registration No. ____________________
填表须知

实习鉴定表是总结和检查实习工作的重要记录，应用水笔认真填写。实习生应严格管理，妥善保存。

实习鉴定表必须黏贴本人近期彩色照片，由管理部门加盖骑缝章方为有效。

鉴定表中的“主要收获和存在的问题”包括日常工作，专业理论学习等情况。

实习鉴定表由实习生个人负责保管，在每科实习结束前2日交带教老师填写鉴定表及评语，带教老师应该根据实习生在本科期间的具体表现实事求是地作出鉴定。
实习结束后。由实习医院教学管理部门在实习鉴定表中对学生实习效果进行总体鉴定评价（分为四个等级：优秀, 良好, 及格, 不及格, 不应书写同意科室意见等模糊措辞）。
此鉴定表复制无效，由实习生本人妥善保存，一旦遗失，及时向本院系如实反映情况，并根据有关规定补领新表，实习全部结束时由实习生交回，并由学院作出鉴定。

实习具体时间：     年    月     日至     年    月    日   , 各个科实习时间：内科（含心电图）14周；外科14周；妇产科8周；儿科8周；传染科2周；耳鼻喉眼科2周；急诊科2周；总计50周。
返校时间：        年       月         日。

   毕业考试时间：       年    月    日至     月     日。

9.  联系电话：0086-796-8109665            传 真：0086-796-8109665

Guidelines for Filling in the Form
The internship appraisal form is the important record of summarizing and inspecting the practice performance. The form must be filled in with the fountain pen. The intern should take care and preserve it properly.
The internship appraisal form must be attached with the intern’s recent color photo and officially sealed by the International School of Jinggangshan University to be valid.

“Main achievements and existing problems” in the form includes routine work, theoretical study and so on.

Internship appraisal form is preserved by the intern; and submitted 2 days in advance to the supervising teacher to fill in the evaluation. The teacher should write the evaluation on the basis of the actual performance during the internship period.
The teaching hospital shall make an overall appraisal of the intern, which is divided into four ranks: excellent, good, pass, fail. No ambiguous appraisal should be given, such as same with the department’s opinion in internship appraisal form when the internship practice ends.  
Any photocopy of the appraisal form is invalid so the intern must preserve this document properly. Once lost, report without any delay to international school and get a new form through a due course, interns must submit the form when internships are finished and the school will make the appraisal.

Internship time distribution: From         to         Time for each department: Internal medicine(including ECG) 14 weeks, surgery 14 weeks, obstetrics and gynecology 8 weeks, pediatrics 8 weeks, infectious diseases 2 weeks, ENT & Ophthalmology 2 weeks, emergency medicine 2 weeks, 50 weeks in all. 

Time of Returning to School：                                         .

Time of Graduation Examination：                                    .
9.  Contact:  Tel: 0086--796--8109665       Fax: 0086--796—8109665   

实习生个人信息 

Information of intern

	姓名Name
	
	学号Roll No.
	
	照片

Photograph of intern

	性别gender
	
	国籍Nationality
	
	

	护照号码   Passport No.
	
	出生年月      Date of Birth
	
	

	年级Batch
	
	专业Specialty
	
	

	Telephone       联系电话
	

	Add. & Postal code

地址、邮编
	


实 习 出 科 小 结

A brief summary of department practice

	实习基地（teaching hospital）

	 实习科室

department
	
	 实习时间

Time
	      年Year     月month     日day   至to 

      年Year     月month     日day    

	出勤情况 attendance 
	请假leave     days：  旷课  truancy：     days。

	
实习小结（主要内容，收获和存在的问题）：Brief summary on practice (content for practice, achievements and problems)



	指导老师意见：Clinical teacher’s evaluation

（盖   章）  seal

                            Date     month    year




______________科室实习鉴定评分表

(此表由带教老师或科室主任填写)

___________Department Appraisal Form

(This form is to be filled in either by the teacher or the head of the department)

	实习时间Practical period:        年year    月month    日day  至to    月month   日day

	出勤情况Attendance :
	病假Sick leave:  days, 事假other leaves:    days,   缺勤truancy:    days.

	鉴定内容Appraisal contents
	鉴定分级Appraisal grades
	备注Notes

	
	优秀Excellent
	良好Good
	及格Pass
	不及格Fail
	

	思想品德Moral Character
	品德Conscience
	
	
	
	
	

	
	勤奋节俭Diligence and Thrifty
	
	
	
	
	

	组织纪律Discipline
	遵守纪律Observing Regulations
	
	
	
	
	

	
	服从安排Obedience
	
	
	
	
	

	
	出勤情况Attendance
	
	
	
	
	

	专业水平Academic

Capability
	学习认真

Study Intensively
	
	
	
	
	

	
	理论水平Theoretical Knowledge
	
	
	
	
	

	
	技能Skills
	
	
	
	
	

	
	专业书写Writing ability
	
	
	
	
	

	
	沟通协调能力Management and Communication
	
	
	
	
	

	专业仪态，医院关系处理Occupational

Culture and International Relationship
	衣着整齐Dress
	
	
	
	
	

	
	仪态Manner
	
	
	
	
	

	
	同情心

Compassion
	
	
	
	
	

	
	与带教老师关系Relation with the teacher
	
	
	
	
	

	
	服务Service
	
	
	
	
	


实 习 出 科 小 结

A brief summary of department practice

	实习基地（teaching hospital）
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department
	
	 实习时间
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实习成绩评定标准

分为优秀，良好，及格，不及格四级

一.、优秀：能够自觉遵守实习生职责和实习基地，科室的各项规章制度，出色地完成实习计划的要求。具有崇高的职业道德和优良的专业能力，能灵活地将所学的基础知识，基础理论和基本技能运用工作实践，有较强的独立思考，分析判断和解决问题的能力。

二.、良好：能够较好的遵守实习生职责，完成实习计划的要求，具有高尚的职业道德和优良的专业能力，将所学的基础知识，基础理论运用与实践工作，有一定的独立思考，分析判断和解决问题的能力。

三.、及格：能遵守实习生职责，基本完成实习大纲的要求具有高尚的职业道德和优良的专业能力。能处理工作中的一般问题，但不熟练。具有基本的工作能力。

不及格：有下列情况之一者该科成绩为不及格：

1. 不能遵守实习基地规章制度和实习生职责，经教育不改者。

2. 理论知识不全面且与实践脱节。在上级带实习老师指导下不能完成实习计划的基本要求，工作能力及实际操作差，达不到毕业实习的基本要求。

3. 在一个科室实习中旷课累计超过一周者，除按学院有关规定处理外，该科实习成绩按不及格论。

4. 学习不认真，服务态度及工作作风差，或有责任事故者。

Criteria for the internship results

Divided into four levels as excellent, good, pass, and fail.
1. Excellent: to carefully and consciously the rules and regulations of the teaching hospital and accomplish the practice arrangement with excellent performance. With the noble professional ethics and the fine skills, the intern can apply the acquired knowledge and skills nimbly to the practice ,the intern also to think and judge independently solve problems.

2. Good:  to carry out quiet well the intern duties and accomplish the requirements of the practice plan. With good working ethics and the fine specialized skills, the intern can apply the extent be able to think and judge independently to solve problems.

3. Pass: to observe the internship regulations, and basically complete the internship requirements, possessing good professional ethics and fine specialized skills. Being able to deal with the common problems in the practice but not quite competently.

4. Fail: failing involves any of the following cases;

1) Unable to observe the rules and regulations of the teaching hospital, and refuse to make any improvement even after being criticized.

2) Unable to carry out the practice requirement under the supervision of the clinical teachers.

3) With truancy for over a week in a single department, the internship result in that department should be failed.

4) With bad performance or responsible accidents. 
实习生须知

（一）实习报到交接手续

1、实习学生必须在规定日期到达实习医院开始实习，不得提前与推迟。实习学生到达实习医院后一周内，需将医院的接收函发传真给国际交流处（传真号码：0086--796—8109665），以作为学生在该院实习的依据。

2、实习学生必须听从实习医院关于报到后工作的安排。

（二）实习计划与轮科事项

1、实习学生原则上应遵守学院制定的实习计划，若实习医院根据具体情况作局部调整，以实习医院安排为准。

2、实习学生轮科实习必须遵守各科室管理规定，按时进出科，并履行有关手续，认真做好出科考核与鉴定。

（三）实习（上班）的基本要求与注意事项

1、实习学生应严格遵守实习医院作息制度，上班不得迟到早退。

2、实习生应提前10分钟上班，作好实习准备工作。

3、实习学生上班时必须穿戴工作衣帽，做到仪表整洁，举止文明。

4、必须尊重带教老师及其他医、技、护人员，听从安排，谦虚谨慎，多看、多问、多学、勤思考，勤动笔，保持良好学风。

5、树立良好的医德医风，爱护、尊重病人，不得从病人和家属处谋取私利，不与病人争吵。

6、自觉接受带教老师的指导，临床各种手法技能的学习与操作，应在带教老师的指导下进行，不得私自开处方，不得独自接待与处理病人。

7、学习和使用各种医疗仪器设施，必须在带教老师指导下进行，做到操作规范，使用细心。 

（四）实习生请假制度

1、实习期间实行二十四小时值班制，严格遵守上下班和值班制度。有事外出，需经请假批准，不得擅自离岗。

2、因病或有事请假，应严格履行：持交证明，本人书写报告，向实习医院主管实习部门请示批准手续。除特殊原因外，不得请人或利用通讯工具间接请假，更不允许未经准假而擅自离开实习医院。一周以上一月以内的请假由医院审批后书面告知国际学院。带教教师个人无权批假（实习医院规定的法定节假日除外）。

3、一周以上病事假的处理：①累计二周以上，实习期顺延。②累计一个月以上，按自行休学一年处理。

   （五）实习考核与资料管理

毕业实习鉴定表：在实习医院轮科实习时，由各科室负责人及带教老师分别对实习生作出科室鉴定，最后由实习医院作出鉴定意见并盖章。实习结束时，需带回学校以作学生在校学习档案。

（六）实习考核

实习期间的轮科出科考核，由实习医院统一组织和实施。

（七）其它注意事项

1、实习期间必须与实习医院职工及其他实习进修同学搞好团结，注意塑造自身的良好形象。

2、强化安全意识，注意防火、防盗、防交通事故，确保人身及财产安全。

3、实习期间不准参与任何形式的经商活动。

4、各实习组须与井冈山大学国际学院保持联系。

5、各项实习结束返校前，各实习生务必将所借实习单位的实验仪器，药品、生活用品整理归还。如有损坏，按照医院及学校相关规定赔偿。

Interns must know

I. Check in and hand over procedure

1. Student must arrive in teaching hospital and start to do internship on time. Every Student must send the confirmation letter from hospital to Teaching Affairs Office of International School by fax (fax no. 0086--796—8109665) within one week after student arrive in the hospital, which will be regarded as evidence of students doing internship.

2. Students must follow the arrangements of hospital where they are doing internship.

II. Internship scheme and department rotation 

1. Students should follow the minimum scheme of internship made by school. However, student should follow the scheme of internship modified by teaching hospital if teaching hospital has their own internship scheme. 

2. Students should observe regulations of hospital and each department during internship, check in and check out department on time, and complete corresponding procedures. Take the check-out assessment carefully and let appraisal form filled in by department.

III. Disciplines for interns

1. Interns must observe the working schedule of the teaching hospital. Interns are not allowed to be late or leave early.

2. Interns should be present in teaching hospital 10 minutes earlier to do some preparing work.

3. Interns must wear apron and behave in good manner.

4. Interns should respect teachers and other medical and nursing staff, follow the arrangement of them, work hard and keep good academic manner.

5. Interns should keep good medical manner, take good care of and respect patients, cannot make expediency from patients, and cannot dispute with patients.

6. Follow the instructions of teachers, study clinical methods and skills under the guidance of teachers. Interns cannot prescribe and treat patients by themselves.

7. Learning and using medical apparatus must be under the instructions of teachers and interns should operate medical apparatuses properly and carefully.

IV. Regulations of asking for leave

1. Interns follow 24 hours on-duty system and working schedule of teaching hospital. Without permission, interns are not allowed to leave. 

2. In case of sickness or other things, intern should ask leave from teaching hospital by him/herself with an application letter and relative certificates. Asking leave through other people or phone is not accepted except special reasons. Application of asking leave more than one week but less than one month should be approved by the teaching hospital, and inform International School of Jinggangshan University with written paper. The supervising teacher has no right to approve intern’s leave. 

3. Right limitation for giving leave duration: the teaching hospital can accept leave for less than one week; if it is more than one week, interns must apply to International School to give permission for leave (except public holidays allowed in the teaching hospital.)

4. Postponing internship period will be given if leaving period exceeds two weeks, and suspension for one year will be given if leaving period exceeds one month with reasons of sickness or others. 

V. Assessment of internship and management of materials. 

The Internship Appraisal Form: when interns check out from one department, the guiding teacher and the head of department give assessment to interns and sign and seal, finally appraised by the hospital and sealed. The form should be submitted to International School of Jinggangshan University after internship finishes. 

VI. Assessment of internship

Assessment of department check-out is organized by teaching hospital. 

 VII. Other guidelines.

1. Interns must maintain solidarity and be in accord with staff of teaching hospital and other interns, keep a good self-image. 

2. Interns should strengthen the concept of security, pay attention to fire and guard against theft and traffic accidents, to make sure the security of personal and property. 

3. Any business activities are forbidden during internship.

4. Each group of interns must keep in touch with International School of Jinggangshan University.

5.Before leaving the teaching hospital after finishing the internship, every intern must return all the instruments, drugs and other things to the teaching hospital. For in the event of a loss, the intern will be responsible for paying compensation for the missing items according to the relative regulations of the hospital and school. 
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